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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-28/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  20. travnja 2018. 
 

 
ZAPISNIK 

S 34. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
34. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 12. travnja 2018. godine (četvrtak) u 18:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mirko Erstić, član VMO 
- Mila Kožul, članica VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Antonija Marković, članica VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
Ostali nazočni: 

- Petar Pavlić, ovlašteni predstavnik zgrade Kršinićeva 24 
 
 
Usvajanje zapisnika s 33. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Igralište u Kršinićevoj 
2. Dani Sv. Vida 2018. godine 
3. Dopis OŠ Eugen Kumičić 
4. Informacije o sastanku s OGU za urbanizam 
5. Informacija o komunalnim prioritetima za 2019. godinu 
6. Dopisi pristigli između dvije sjednice 
7. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Marin Barać je predstavio Petra Pavlića, ovlaštenog predstavnika zgrade Kršinićeva 24, i pozvao 
ga da prisutnima objasni nastali problem oko uređenja igrališta za igru s loptom u Kršinićevoj ulici. 
Petar Pavlić je izrazio nezadovoljstvo zbog uređenja predmetnog igrališta iz razloga što je igralište 
od zgrade udaljeno svega 6 metara i zbog rušenja izlaza za nuždu iz atomskog skloništa koje se 
nalazi u podrumu zgrade. Gdin. Pavlić se obratio na više adresa, no jedino je dobio povratnu 
informaciju od djelatnice Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti i djelatnika Službe za 
sigurnost na radu i opće poslove. Od djelatnice Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti dobio 
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je informacije da je Mjesni odbor dao suglasnost za predmetni projekt, da će se izlaz iz atomskog 
skloništa prepraviti, te da će se uz suglasnost MO postaviti ograda najveće dopuštene visine kako 
bi se prozori i fasada zgrade osigurali od udaraca loptom. Od djelatnika Službe za sigurnost na 
radu i opće poslove dobio je informaciju da Služba nije obaviještena o prepravku ulaza u sklonište, 
ali je siguran da će izvođač izvesti radove prema pravilima struke. Gdin Pavlić napominje da su 
stanari dovedeni pred gotov čin jer nije tražena njihova suglasnost, a radovi su započeli, stoga 
traži da se postigne dogovor oko zajedničkog rješenja jer će u protivnom biti primoran obratiti se 
Građevinskoj inspekciji. Također o navedenom traži dostavu pisanog odgovora Vijeća. 
S ciljem postizanja zajedničkog rješenja, Marin Barać je predložio članovima Vijeća da donesu 
odluku kojom se traži izmjena projekta na način da se umjesto velikih postave mali rukometni 
golovi, da se obavezno planira postava ograde visine do 4 m na zapadni dio igrališta prema 
zgradi, te da se po završetku radova uputi dopis Policiji sa zamolbom za povećanjem nadzora u 
večernjim satima na predmetnoj lokaciji.  
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog predsjednika 

VMO. 
 
 

AD 2 
Direkcija za mjesnu samoupravu poziva Vijeća MO da sudjeluju na sportskim turnirima mjesnih 
odbora povodom Dana Svetog Vida. Marin Barać je predložio da se Vijeće odazove kao i svake 
godine sa ekipama kartaša i boćara. Koordinator za MO Sveti Nikola biti će Marin Barać. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedene prijedloge. 

 
 
AD 3 
Vijeću su se obratili učenici OŠ Eugen Kumičić sa zahtjevom za poboljšanjem rasvjete na 
lokacijama u blizini škole. Radi se o lokacijama kojima učenici svakodnevno prolaze i nedovoljna 
osvijetljenost predstavlja opasnost za njih, ali i za druge građane. Mila Kožul je pohvalila projekt 
učenika OŠ Eugen Kumičić, te izrazila želju za njihovim novim inicijativama.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se zahtjev proslijedi nadležnim službama na 

hitno daljnje postupanje. 
 
 
AD 4 
Marin Barać je izvijestio prisutne o održanom sastanku u Odjelu gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem, a vezano uz rekonstrukciju krova Kauflanda. 
Predstavnici Kauflanda obratili su se Gradu sa zahtjevom za prijedlozima uređenja krova 
Kauflanda budući da je taj dio zgrade u javnom korištenju. 
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podržava sljedeće zahvate 

na krovu Kauflanda: 
1. Proširenje igrališta za djecu do 3 godine; 
2. Postavljanje klupa oko igrališta, čime bi se roditeljima omogućilo lakši 

pristup i nadzor djeci tokom igre; 
3. Gradnja platoa kulturno-sportske namjene s manjom tribinom; 
4. Uređenje zelene površine; 
5. Postavljanje umjetnog hlada; 
6. Postavljanje outdoor fitness sprava. 
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AD 5 
Marin Barać je obavijestio prisutne da je u tijeku Poziv građanima Grada Rijeke, ovlaštenim 
predstavnicima suvlasnika stambeno-poslovnih zgrada i udrugama građana za zaprimanje 
prijedloga za uređenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 
2019. godinu. Poziv traje do 23. travnja 2018. godine. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
AD 6 
Vijeće je primilo zahtjev za sanaciju dijela kolnika kod stražnjeg ulaza u zgradu Crnčićeva 1 budući 
da se na samom ulazu u zgradu prilikom svake kiše stvaraju velike lokve koje otežavaju prilaz 
zgradi. Kontaktiran je Rijeka promet i dobivena je informacija da će se sanacija predmetnog dijela 
kolnika izvršiti iz redovnog održavanja prometnica.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 

Vijeću su se obratili stanari zgrade Becićeva 2 sa zamolbom za premještaj kontejnera za kućni 
otpad drugih zgrada koji se nalaze zajedno s njihovim kontejnerom pored k. br. 2. Kontejneri 
smrde i smetaju na parkiralištu, zbog čega stanari mole njihovo premještanje na lokaciju na kojoj 
su nekada bili smješteni. Također, stanari mole iscrtavanje parkirnih mjesta na parkiralištu jer su 
se oznake potpuno izbrisale.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se zahtjev proslijedi nadležnim službama na 

daljnje postupanje. 
 

 

Vijeću se obratila ovlaštena predstavnica zgrade I. Matetića Ronjogova 5 zbog potrebe iscrtavanja 
znaka zabrane zaustavljanja i parkiranja na ulazu s glavne ceste prema zgradi (preko puta 
kontejnera). Problem nastaje kada su na predmetnoj lokaciji parkirana vozila zbog čega kamion 
Čistoće ne može ući pred zgradu isprazniti kontejnere za kućni otpad. Također ovlaštena 
predstavnica zgrade moli uklanjanje dva visoka stabla na površini kod parkirališta i umjesto njih 
sadnju niskog raslinja. U nekoliko navrata, uslijed pada suhih grana sa tih stabala, oštećena su 
vozila parkirana na parkiralištu. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se zahtjevi proslijede nadležnim službama na 

daljnje postupanje . 
 
 
Rijeka promet d.d. je dostavio odgovor kojim obavještava da će se prema traženju stanara ukinuti 
parkirno mjesto namijenjeno invalidnim osobama na adresi Karasova 1. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Direkcija plana, razvoja i gradnje dostavila je odgovor da će se pristupiti zamjeni oštećenih stupića 
na prolaz za pješake na parkiralištu kod Kokola. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
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Klub umirovljenika Sv. Nikola-Turnić dostavio je Vijeću izvadak iz zapisnika sa svoje 7. sjednice na 
kojoj se raspravljalo o pokrenutoj inicijativi za preimenovanjem Kluba i donesena je odluka da 
Klubu ostaje dosadašnji naziv Sv. Nikola-Turnić. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Rijeka promet d.d. dopisom obavještava da će se pristupiti obnovi parkirnih mjesta na parkiralištu 
kod Simonettieve 12 ukoliko sredstva za ovu godinu budu dostatna za obnovu oznaka na svim 
prometnicama  i javno-prometnim površinama na području grada Rijeke. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti izvršila je izvid zida kod zgrade I. M. Ronjgova 2 i 
uvidom u zemljišne knjige utvrdila da je taj dio površine upisan kao vlasništvo Republike Hrvatske. 
Zbog navedenog sanaciju zida nije moguće izvršiti gradskim proračunskim sredstvima. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Vijeće MO Sveti Nikola primilo je zamolbu građana kojom traže popravak stupa s kamerom u Ulici 
Milutina Barača kod k. br. 15. Predmetna kamera postavljena je zbog sprečavanja odlaganja 
otpada na površinu ispred zgrade k. br. 15, čime je njena svrha u potpunosti zadovoljena. Građani 
su uočili da se stup nakrivio i prijeti da će se srušiti.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se predmetna prijava proslijedi nadležnoj 

službi na daljnje postupanje. 
 
 
AD 7 
Antonija Marković je potaknula raspravu o potrebi uvođenja autobusne stanice ispred Kauflanda, 
te vraćanja linije 2a. Marin Barać je predložio da Vijeće do iduće sjednice pripremi inicijativu o 
povećanju javnog prijevoza na predmetnoj lokaciji.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
Antonija Marković je predložila da Vijeće pošalje upit u stabilnost potpornog zida zapadno od 
lokacije na kojoj su u tijeku radovi na izgradnji ugibališta u Ulici G. Carabino kod k. br. 12. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
Sjednica je završila u 20:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 


